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Bakanlık yetkilileri inceleme yapacak
Giresun Valisi Harun Sarıfakıoğulları, 

Giresun Milletvekilleri Sabri Öztürk ve 
Kadir Aydın ile birlikte Ulaştırma ve Altyapı 
Bakan Yardımcısı Enver Iṡkurt’u ziyaret 
etti.

Giresun’da devam eden Karayolları 
projelerinin son durumu ile ilgili Bakan Yar-
dımcısı İskurt’a bilgi aktaran Vali Sarıfakı-
oğulları, 2020 yılında yapılması planla-
nan ulaştırma ve altyapı çalışmaları hak-
kında da bilgi verdi.

Vali Sarıfakıoğulları ile Giresun Millet-

vekilleri Öztürk ve Aydın, 
Bakan Yardımcısı İskurt’a Gi-
resun’da karayol lar ın ın 
genel durumu hakkında bil-
giler verdikten sonra, özellik-
l e  G i r e s u n  - D e r e l i -
Şebinkarahisar Devlet Yolu, 
Eğribel Tüneli ve Güney 
Çevre Yoluyla ilgili çalışma-
ların hızlandırılması konusun-
da görüşmeler yaptı.

Ulaşt ı rma ve Altyapı 
Bakan Yardımcısı Enver İskurt 
da çalışmaları yerinde ince-
lemek, sorunların tespiti ve 
çözümü konusunda değer-
lendirmelerde bulunmak ve 
çalışmaların hızlandırılarak 
biran önce tamamlanması, 
yapılması gereken işlemle-
rin tespiti için önümüzdeki 
günlerde Giresun’a gelece-
ğini belirtti.

ereli Belediye Başkanı Zeki Şenlikoğ-

Dlu, bugüne kadar 500 milyon liranın 
üzerinde kaynağın kullanıldığı Gire-

sun-Dereli kara yolunun standardının yükseltil-
mesi çalışmalarının 2020 yılı içerisinde büyük 
oranda tamamlanmasının hedeflendiğini söy-
ledi.

Şenlikoğlu, yaptığı açıklamada, Giresun-
Dereli Şebinkarahisar kara yolunun, Doğu Ka-
radeniz'in, İç ve Güneydoğu Anadolu ile Ak-
deniz bölgelerine bağlantısını sağladığını be-
lirtti.

Kara yolunun standardının yükseltilmesi 
için 2011 yılında çalışmalara başlandığını 
ifade eden Şenlikoğlu, 26 kilometrelik Giresun-
Dereli kısmındaki çalışmalara hız verileceğini 
kaydetti.

Kamulaştırma sorunlarının da süratle çözü-
me kavuşturulduğunu ifade eden Şenlikoğlu, 
"Karayolları Genel Müdürlüğü Giresun-Dereli 
kısmının önemine binaen ciddi bir takiple yol-
daki çalışmalara hız verdi. Kamulaştırma soru-
nu olan bölgelerdeki çalışmalarda da sona 
gelindi. Bize en çok zorluk çıkartan kısım Dereli 
Iklıkçı mevki olarak görülüyor. Buradaki altyapı 
sorunları çözülüyor." dedi. (Devamı 2'de)

Türkiye İstatistik Kurumu (TÜİK), 'Adre-
se Dayalı Nüfus Kayıt Sistemi 2019 So-
nuçları'nı açıkladı. Buna göre Dereli’nin 
nüfusu bir önceki yıla oranla yüzde 25 
oranında artarken Yavuzkemal belde-
sinde ise düşüş yaşandı. Giresun’un il ge-
neli nüfusu ise bir önceki yıla göre 5 bin 
512 kişi azalarak 448 bin 400 kişi oldu.

Dereli’nin şehir merkezi nüfusu bir ön-
ceki yıla göre yüzde 25 artış gösterirken 
ilçe nüfusu da yüzde 4.40 oranında 
artış gösterdi.

TÜİK verilerine göre, 2018 yılında 5 

bin 549 olan şehir merkezi nüfusu 2019 
yılında bin 393 kişi artarak 6 bin 942’ye 
yükseldi. Artış oranı ise yüzde 25 olarak 
belirlendi. Dereli’nin ilçe geneli (Yavuz-
kemal dahil) nüfusu da bir önceki yıla 
oranla yüzde 4.40 artarken 19 bin 731 
olarak belirlendi.

Dereli’ye bağlı Yavuzkemal belde-
sinde ise nüfus düşüşü yaşandı. 2018 yı-
lında 2 bin 865 olan belde nüfusu 426 
kişi azalarak 2019 yılında 2 bin 439 oldu. 
Değişim oranı ise eksi 15 olarak hesap-
landı.

İlçe nüfusunda artış

Kırsal kalkınma 
projelerine hibe

Giresun'da kırsal kalkınma-
da 4 projeye 1 milyon 350 bin 
lira hibe verilecek.

Adalet ve Kalkınma Partisi Gi-
resun Milletvekili Cemal Öztürk, 
yaptığı açıklamada, Kırsal Kal-
kınma Yatırımlarının Desteklen-
mesi Programı (KKYDP) kapsa-
mında Giresun'dan toplam be-
deli 2 milyon 890 bin lira olan 4 
projenin kabul edildiğini bildirdi.

KKYDP desteklerinin hayırlı ol-
masını dileyen Öztürk, şunları ak-
tardı: (Devamı 2'de)

Giresun Belediyesi, İstanbul TÜYAP Fuar Merke-
zinde geleneksel olarak her yıl düzenlenen Doğu 
Akdeniz Uluslararası Turizm ve Seyahat Fuarına 
(EMİTT) katıldı.

Fuar bu yıl da binlerce katılımcı ile gerçekleştiril-
di ve 4 gün ziyaretçilere açık kaldı. (2'de)

Tarihi ve doğal 
güzellikler tanıtıldı

 Üreticilere kahverengi kokarca uyarısı 
Türkiye Ziraat Odaları Birliği 

(TZOB) Yönetim Kurulu Üyesi Arslan 
Soydan, fındık üreticilerini kahve-
rengi kokarca zararlısıyla mücade-
le konusunda uyardı.

Soydan, yaptığı açıklamada, 
kahverengi kokarcanın fındığa çok 
ciddi boyutlarda zarar verdiğinin 
tespit edildiğini söyledi.

Kahverengi kokarcanın özellikle 
geçen yıl fındıkta çok ciddi zarara 
yol açtığına dikkati çeken Soydan, 
bu zararlı böceğe yönelik mutlaka 
etkin mücadele yürütülmesi gerek-
tiğini belirtti. (Devamı 2'de)
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(Baştarafı 1'de)
Şenlikoğlu, 3-4 ay içerisinde alt-

yapıları tamamlanan bölgelerde 
asfaltlama çalışmalarına başlana-
cağını kaydederek, şunları aktardı:

"Bölgede çalışmaların fiziki ola-
rak yüzde 80'i tamamlanmış du-
rumda. Üst yapıda ise kamulaştır-

ma işlemi tamamlanmamış tünel, 
viyadük ve köprülerin tamamı hiz-
mete açılacak. Önümüzdeki 3-4 
ay içerisinde altyapıları bitirilen böl-
gelerde asfaltlama çalışmalarına 
başlanacak. Bu yıl içerisinde yolu-
muzun büyük kısmı hizmete girmiş 
olacak."

Şenlikoğlu, kara yolundaki çalış-
malarda desteklerinden dolayı eski 
Başbakan Yardımcısı Nurettin Ca-
nikli başta olmak üzere Adalet ve 
Kalkınma Partisi Giresun milletvekil-
leri ile Ulaştırma ve Altyapı Bakanlığı 
yetkilileri ve emeği geçenlere te-
şekkür etti.

Çalışmalara hız verilecek

Kırsal kalkınma 
projelerine hibe

(Baştarafı 1'de)
" Ta r ım  ve  O rman  Bakan l ı ğ ım ı z 

tarafından ekonomik altyapı yatırımları hibe 
programı kapsamında 1 milyon 250 bin lira 
tutarındaki deniz ürünleri kapasite artırımı 
projesi ve 1 milyon 440 bin lira tutarındaki 
Giresun fındığında değer katma projesi, 
kırsal ekonomik altyapı yatırımları hibe 
programı kapsamında ise 100 bin lira 
tutarındaki balya makinesi alımı ve 100 bin 
lira tutarındaki teknoloji odaklı tarım projeleri 
kabul edilmiş olup toplam 2 milyon 890 bin 
lira proje tutarının, 1 milyon 350 bin lirası 
hibe olarak tahsis edilmiştir."

Öztürk, Giresun'da kırsal ekonomik 
altyapının güçlendirilmesi için çalıştıklarını 
vurgulayarak, destekleme programları 
çerçevesinde üreticilerin, çiftçilerin ve 
yatırımcıların bu hibe ile fırsatlardan istifade 
ettirilerek önünü açmayı amaçladıklarını 
aktardı. 

Tarihi ve doğal 
güzellikler tanıtıldı

(Baştarafı 1'de)
Fuarda, Giresun Belediyesi tarafın-

dan açılan stantta ziyaretçilere yöresel 
ürünler ikram edilirken, Giresun’un gü-
zelliklerini tanıtan ve şehir hakkında bil-
giler veren broşür, harita ve tanıtım ki-
tapçıklarında Giresun’un birçok tarihi 
ve doğal güzelliklerine dikkat çekildi.

Giresun Belediye Başkanı Aytekin 
Şenlikoğlu, bölgenin en güzel şehirlerin-
den biri olan Giresun’un özellikle tarihi 
ve turistlik yerlerinin tanıtımını çok 
önemsediklerini, EMİTT gibi uluslararası 
fuarlar ile yerli ve yabancı turistlerin 
şehre gelip görmelerini istediklerini be-
lirterek, “EMİTT Fuarı tüm dünyadan katı-
lımcılar, tur operatörleri, turizm sektörü 
temsilcileri ve tatilcileri buluşturan bir 
fuar. Burada Giresun’umuzu en güzel 
şekilde tanıtarak ilimizin turizmine katkı 
sunduk” dedi.

 Üreticilere kahverengi kokarca uyarısı 

(Baştarafı 1'de)

Soydan, üret�c�ler�n bu bö-

cekle �lg�l� �l ve �lçe tarım ve 

orman müdürlükler� �le z�raat 

odalarına başvurarak tekn�k 

b�lg� alab�lecekler�n�, uzman 

ek�pler�n bu konuda kend�ler�-

ne yardımcı olacağını anlattı.

Bahçeler�n zamanı geld�-

ğ�nde mutlaka �laçlanması ge-

rekt�ğ�n� vurgulayan Soydan, 

"Kahvereng� kokarcanın ver-

d�ğ� zararı en aza �nd�rmek 

�ç�n �laçla mücadeley� zama-

nında ve eks�ks�z yapmamız 

gerek�yor. İlacın temas ett�ğ� 

yerlerde bunun faydasını mut-

laka göreceğ�z. Aks� durumda 

bu zararlı böceğ�n fındığa ver-

d�ğ� zararın boyutu her yıl ar-

tab�l�r." ded�.

Soydan, bu böcekle müca-

dele �ç�n gelecek ayların öne-

m�ne �şaret ederek sadece 

bahçe sah�pler�n�n bu böcekle 

mücadele etmes�n�n yeterl� ol-

mayacağını, komşu bahçe sa-

h�b�n�n de bu �laçlamayı yap-

ması gerekt�ğ�n� kaydett�.

 TMO’nun fındığının peşine düştüler 

Giresun Ziraat Odası Başkanı 
Nurittin Karan, “TMO, elindeki fın-
dığı piyasaya sunsun veya sun-
masın demiyoruz ama piyasa 
koşullarında sunsun. Aldığı fiya-
tın altında bir fiyattan satışa sun-
ması demek, fındık üreticisine 
ve milli servete ihanet etmek de-
mektir” dedi.

Karan, yaptığı açıklamada, 
sezon öncesi üreticinin ürününü 
9-10 liraya almanın hesabını ya-
panların bugün ellerindeki mal 
ile Toprak Mahsulleri Ofisi’nin 
(TMO) depolarındaki fındığın 
derdine düştüğünü kaydetti.

Son günlerde bası kesimler 
tarafından fındık fiyatının ser-
best piyasada 20 liraya yüksel-
mesi ile övünen ve fındık için 
TMO’nun kapısını çalanların 
açıklamalarını yakinen takip et-
tiklerini ifade eden Karan, “Ne 
değişti de TMO’nun kapısını 
aşındırmaya başladınız?” diye 
sordu.

“ TÜCCAR VE TEMSİLCİS İ 
ELİNDEKİ FINDIĞIN DERDİNDE”

Serbest piyasada iş lem 
gören 20 lira fındık fiyatının üreti-
ci ile uzaktan yakından bir ala-

kasının bulunmadığını vurgula-
yan Karan, açıklamasına şöyle 
devam etti:

“Toprak Mahsulleri Ofisi’nin 
sezon öncesi fındık taban fiyatı-
nı 17 lira açıklamasına rağmen, 
ürünün pazara en fazla indiği 
Eylül ve Ekim aylarında serbest 
piyasada fındık fiyatı 14-15 lira 
b a n d ı n d a  i ş l e m  g ö r d ü . 
TMO’nun alım kotasından kay-
naklı üreticiler ürünün bir kısmını 
bu rakamlardan satmak zorun-
da kaldı. Üreticinin elinde ürün 
azalınca ve pazara fındık arzı ke-
silince fındık fiyatı Kasım ayında 
sonra TMO’nun taban fiyatını 
geçtiği ve 20 liraya kadar yük-
seldi. Fındık fiyatı 20 liraya yük-
seldikten sonra kaç üretici bu fi-
yattan ürün sattı? 2019 yılı rekol-
tesinin yaklaşık 90 bin tonunu 
TMO alırken, geriye kalan büyük 
bölümü ise ortalama 15 liradan 
satıldı. 20 liradan fındık satıp da 
cebine para koyan üreticinin sa-
yısı iki elin parmağını geçmez. 
Üreticinin elinde ürün kalmadık-
tan sonra 20 lira olan fındık fiyatı 
ancak, 15-16 liradan aldığı fın-
dığı deposunda bekletenlerin 

işine yarar, üreticinin işine yara-
maz. Sonuç itibariyle serbest pi-
yasada 20 lira olan fındık fiyatın-
dan kazanan üretici değil, tüc-
car olmuştur. Kaldı ki, sezon ba-
şında 14-15 lira olan fındık fiyatı-
nın şu anda serbest piyasada 
20 lira olması fındık fiyatının istik-
rarı açısından da tehlikeli bir yak-
laşımdır. Bugün elindeki malın 
derdine düşenler, yeni sezon ön-
cesi fındık fiyatını aşağıya çek-
menin derdine düşecektir. O 
zaman üreticinin dostu ve düş-
manı bir kez daha ortaya çıka-
caktır.”

Türk fındığının alternatifsiz ol-
duğunun artık bazı kesimler ta-
rafından da kabul edildiğini ak-
taran Karan, şu ifadelerde bu-
lundu:

“Sezon başı rekolte yüksek 
diye yaygara koparanlar, stok-
larında ürün kalmayınca, TMO 
elindeki fındığı piyasaya sunsun 
ve ihracatın önünü açsın diye 
çağrıda bulunmaya başladı. 
TMO’nun kilogramını 16.50 ila 
17 liradan satın aldığı 2019 yılı 
ürünü şimdi değere bindi. Ön-
celikle bu fırsatçılara TMO’nun 
Cumhurbaşkanı Recep Tayyip 
Erdoğan’ın talimatıyla fındık üre-
ticisinin korunması adına alım 
yaptığını hatırlatmak isteriz. 
Şimdi TMO, devletin kasasından 
kilogramını 17 liradan satın aldı-
ğı fındığı size kilogramı 15 lirada 
mı satacak. TMO depolarındaki 
fındığı bir şekilde tabi ki de de-
ğerlendirecektir. Ama sizin iste-
diğiniz gibi piyasaya sunup da, 
her kuruşunda bu milletin hakkı 
olan milli serveti heba edip, üre-
ticinin kalbine hançer vurmaya-
caktır. 

TMO, elindeki fındığı piyasa-
ya sunsun sunmasın demiyoruz 
ama piyasa koşullarında sun-
sun. Aldığı fiyatın altında bir fi-
yattan satışa sunması demek, 
fındık üreticisine ve milli servete 
ihanet etmek demektir.”
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Yılmaz: “İstihdam sağlayan alanlar yok edildi”
Giresun İl Genel Meclisi şubat 

ayı toplantısına başladı. İl Genel 
Meclisi Başkanı Ahmet Şahin baş-
kanlığında yapılan ilk toplantıda 
gündem işsizlik oldu.

Toplantıda gündem dışı ko-
nuşma yapan CHP Grup Baş-
kanvekili Mehmet Yılmaz, Gire-
sun’un ekonomik gelişmişlikte 
81. sırada yer aldığını ifade ede-
rek işsiz sayısının ise şehirde 30 
binin üzerine yükseldiğine dikkat 
çekti.

CHP Grup Başkanvekili Yıl-
maz, “Ülkemizin içerisine düşürül-
düğü ekonomik çöküşün sonuç-
larını maalesef Giresun halkı da 
iliklerine kadar en ağır şekilde ya-
şamaktadır. Geçmişte 20 yıldan 

ötesini hep övünerek anlattığımı 
devlet yatırımlarında bölgesinin 
yıldızı olan ve işsizliğin sokaklarda 
doğru dürüst konuşulmadığı bir 
Giresun vardı. Şimdi ise ekono-
mik gelişmişlikte sonuncu il yanı 
81. sırada yer almaktadır. Resmi 
kayıtlara göre ise 30 bin 835 işsiz 
insanımızın öğreniyoruz. İşsizliğe 
en önemli örnekte Seka Aksu 
Kağıt Fabrikası’nın, ilimizden sö-
külüp atılmasıdır. Sonuç olarak 
geçmişte bin kişiye ulaşan istih-
dam alanımız yok edilmiştir” 
dedi.

İşsizliği artan genç nüfustan 
kaynaklandığı gibi ülkemiz ve 
dünya gerçekleriyle değerlen-
dirmek gerektiğini ifade eden 

Adalet ve Kalkınma Partisi Grup 
Başkanvekili Şengül Şahin ise şu 
ifadelere yer verdi:

“CHP Grup Başkanvekili dev-
let yatırımlarının alınmadığından 
bahsederken, biraz insaflı olması 
gerekir. AK Parti iktidarı devraldığı 
günlerde Giresun’da Fen Edebi-
yat Fakültesi’nin Trabzon’a mı 
yoksa Samsun’a mı başlanması 
gerektiğini tartışıyorduk. İşsizlik 
oranına baktığımızda işsizliğin al-
tında yatan sebepleri siyasi po-
lemiklere girmeden Türkiye ve 
dünya gerçekleriyle birlikte de-
ğerlendirmek gerekir. Bununla 
birlikte genç nüfus oranımızın 
hızlı bir şekilde arttığını da bilme-
miz gerekmektedir.”

BEK-TUR
TURİZM LTD. ŞTİ.Mustafa BEKTAŞ

YETKİLİ BAYİİ
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En yaşlı nüfus
 Giresun’da

ÜİK Trabzon Bölge Müdürlüğünün 2019 Adrese Dayalı 

TNüfus Kayıt Sistemi (ADNKS) sonuçlarından derlediği bil-
gilere göre Doğu Karadeniz Bölgesinde Trabzon ve Gü-

müşhane’nin nüfusu artarken Türkiye’de nüfus artış hızının en 
düşük 3’üncü ili ise Ordu oldu.

Doğu Karadeniz illerinin (Trabzon, Ordu, Giresun, Rize, Artvin 
ve Gümüşhane) toplam nüfusu 2 milyon 690 bin 180 oldu. İl 
nüfusları 2019 yılında 2018 yılına göre, Gümüşhane’de bin 773 
kişi artarak 164 bin 521’e, Trabzon’da bin 071 kişi artarak 808 
bin 974’e çıkarken Ordu’da 17 bin 734 kişi azalarak 754 bin 
198’e, Giresun’da 5 bin 512 kişi azalarak 448 bin 400’e, Rize’de 
5 bin 396 kişi azalarak 343 bin 212’ye, Artvin’de 3 bin 135 kişi 
azalarak 170 bin 875’e geriledi. 2019 yılında nüfus büyüklüğü 
bakımından Trabzon 27. il olurken, aynı sıralamada Ordu 30, 
Giresun 44, Rize 56, Artvin 76 ve Gümüşhane 77’nci oldu.

TÜRKİYE GENELİNDE NÜFUS ARTIŞ HIZI EN DÜŞÜK 3. İL ORDU 
OLDU

Türkiye’de yıllık nüfus artış hızı binde 13,9 olarak gerçekleşir-
ken, bu oran Doğu Karadeniz illerinden Gümüşhane’de binde 
10,8, Trabzon’da binde 1,3, Ordu’da binde -23,2, Artvin’de 
binde -18,2, Rize’de binde -15,6 ve Giresun’da -12,2 olarak 
gerçekleşti. Nüfus artış hızı bakımından Türkiye’de Giresun 72., 
Rize 74., Artvin 77. ve Ordu 79. sırada yer aldı.

Kilometrekareye düşen kişi sayısını ifade eden nüfus yo-
ğunluğu Türkiye’de 108 olarak gerçekleşirken Trabzon’da 173, 
Ordu’da 127, Rize’de 88, Giresun’da 66, Gümüşhane’de 26, 
Artvin’de ise 23 oldu.

DOĞU KARADENİZ’DE EN YAŞLI NÜFUS GİRESUN’DA
2019 yılında ortanca yaş, Türkiye’de 32,4 Trabzon’da 35,9 

Ordu’da 38,2 Giresun’da 39,9 Rize’de 37,1 Artvin’de 39,5 ve 
Gümüşhane’de 32,5 olarak gerçekleşti. İllere göre değerlen-
dirildiğinde Giresun ortanca yaşın en yüksek olduğu 3’üncü il, 
Artvin ise 5’inci il oldu.

DOĞU KARADENİZ’İN EN BÜYÜK İLÇESİ TRABZON ORTAHİSAR
İlçeler düzeyinde değerlendirildiğinde, Doğu Karade-

niz’de nüfus büyüklüğüne göre en büyük ilçeler sırasıyla 328 
bin 457 kişiyle Trabzon-Ortahisar, 217 bin 640 kişiyle Ordu-
Altınordu, 147 bin 411 kişiyle Rize-Merkez, 138 bin 858 kişiyle Gi-
resun-Merkez, 128 bin 101 kişiyle Ordu-Ünye ve 125 bin 848 ki-
şiyle Trabzon-Akçaabat’tır. Ayrıca Trabzon Ortahisar ilçesinin nü-
fusu Türkiye’deki 23 ilin nüfusundan yüksektir.

Öte yandan, nüfus bakımından en küçük ilçeler 2 bin 478 
kişi ile Rize-Hemşin, 3 bin 986 kişiyle Trabzon-Dernekpazarı, 4 
bin 851 kişi ile Trabzon-Köprübaşı, 6 bin 232 kişi ile Giresun-
Çanakçı, 6 bin 613 kişi ile Giresun-Doğankent ve 7 bin 031 kişi 
ile Artvin-Murgul’dur.

Borsadan TMO’ya 
acele etmeme uyarısı

Giresun Ticaret Borsası Başkanı Hamza Bölük, 
TMO'nun elindeki fındığı satma konusunda acele et-
memesi gerektiğini düşündüğünü söyledi.

Bölük, yaptığı açıklamada, Toprak Mahsulleri Ofisi 
(TMO) yetkililerinin stoklardaki fındıkla alakalı piyasayı ya-
kından takip ederek doğru bir karar vereceklerine inan-
dıklarını belirtti.

Halen üreticinin elinde ve piyasada bir miktar ürün 
bulunduğunu, bu nedenle pazarda fındık sıkıntısı ya-
şanmadığını ifade eden Bölük, "Piyasada istenilen ürün 
bulunup alınabiliyor. O yüzden de TMO'nun satma ko-
nusunda acele etmemesi gerektiğini düşünüyorum." 
dedi.

Bölük, geçen hafta fındık fiyatının 21 lira seviyesini 
gördüğünü kaydederek, "Yeni haftaya fiyat bir miktar 
geri çekilmeyle başladı. Yeni hafta 20,50 lira seviyesin-
den başlandı." diye konuştu.

 Cami projesine katılan çocuklara hediye 

örele İlçe Müftülü-

Gğü tarafından baş-

latılan "Çocuklar 

Aileleri ile Birlikte Camiyle Bu-

luştu" projesine katılan çocuk-

lara çeşitli ödüller verildi.

Hasanağa Merkez Cami-

si'nde düzenlenen ödül töre-

ninde konuşan Müftü İhsan Öz, 

çocuklara camilerin sevdiril-

mesi gerektiğini söyledi.

Buradan yola çıkarak proje-

nin hayata geçirildiğini ifade 

eden Öz, şöyle konuştu:

"Ne güzel söylemişler, 'Ca-

mide namaz kılarken arka saf-

larda gülüşen çocuk sesleri 

yoksa gelecek nesiller adına 

korkun.' Bu yüzden dolayıdır 

ki her mümin çocukların hafı-

zalarında ve gönüllerinde 

kötü anı oluşturacak hal ve 

davranışlardan kendilerini 

muhafaza etmelidir. Onlara 

Cenab-ı Hakk'ın evleri cami-

lerimizi sevdirmeliyiz. Oraları 

alıştırmalıyız."

Konuşmaların ardından ço-

cuklara ödülleri verildi.

Törene, Görele Kaymaka-

mı Erdoğan Turan Ermiş, Gö-

rele Belediye Başkanı Tolga 

Erener, öğrenciler, aileleri ve 

vatandaşlar katıldı.



(Basın: 2020/2)

Orman Emval Depolarında İstif hizmet alımı 4734 sayılı Kamu İhale Kanununun 19 uncu 
maddesine göre açık ihale usulü ile ihale edilecektir.  İhaleye ilişkin ayrıntılı bilgiler aşağıda yer 
almaktadır:

İhale Kayıt Numarası   :2020/57095
1-İdarenin
a) Adresi    :Kusluhan Mah. Orduluoglu Sk. 13 28950 
     DERELİ/GİRESUN
b) Telefon ve faks numarası  :4543813044 - 4543812231
c) Elektronik Posta Adresi  :ezgicelik@ogm.gov.tr
ç) İhale dokümanının görülebileceği 
internet adresi    :https://ekap.kik.gov.tr/EKAP/
2-İhale konusu hizmetin
a) Niteliği, türü ve miktarı  :Toplam: 26.100 m3 İbreli ve Yapraklı yapacak, ( 
     Sürmen Deposu 9.150 m3,Cımbırtlık Deposu 
     16.950 m3) Kısmi zamanlı İstif Hizmet Alımı İşi
     Ayrıntılı bilgiye EKAP’ta yer alan ihale dokümanı 
     içinde bulunan idari şartnameden ulaşılabilir.
b) Yapılacağı yer   :Dereli Orman İşletme Müdürlüğüne ait Sürmen ve 
     Cımbırtlık orman emval depolarında
c) Süresi    :İşe başlama tarihi 10.03.2020, işin bitiş tarihi 
     20.12.2020
3- İhalenin
a) Yapılacağı yer   :Dereli Orman İşletme Müdürlüğü Kuşluhan 
     Mah.Orduluoğlu Sk.No:13 28950 Dereli/GİRESUN
b) Tarihi ve saati   :17.02.2020 - 10:00
4. İhaleye katılabilme şartları ve istenilen belgeler ile yeterlik değerlendirmesinde 

uygulanacak kriterler:
4.1. İhaleye katılma şartları ve istenilen belgeler:
4.1.2. Teklif vermeye yetkili olduğunu gösteren İmza Beyannamesi veya İmza Sirküleri;
4.1.2.1. Gerçek kişi olması halinde, noter tasdikli imza beyannamesi,
4.1.2.2. Tüzel kişi olması halinde, ilgisine göre tüzel kişiliğinin ortakları, üyeleri veya kurucuları 

ile tüzel kişiliğin yönetimdeki görevlileri belirten son durumu gösterir Ticaret Sicil Gazetesi, bu 
bilgilerin tamamının bir Ticaret Sicil Gazetesinde bulunmaması halinde, bu bilgilerin tümünü 
göstermek üzere ilgili Ticaret Sicil Gazeteleri veya bu hususları gösteren belgeler ile tüzel 
kişiliğin noter tasdikli imza sirküleri,

4.1.3. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen teklif mektubu.
4.1.4. Şekli ve içeriği İdari Şartnamede belirlenen geçici teminat.
4.1.5 İhale konusu işin tamamı veya bir kısmı alt yüklenicilere yaptırılamaz.
4.2. Ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 

kriterler:
İdare tarafından ekonomik ve mali yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
4.3. Mesleki ve Teknik yeterliğe ilişkin belgeler ve bu belgelerin taşıması gereken 

kriterler:
İdare tarafından mesleki ve teknik yeterliğe ilişkin kriter belirtilmemiştir.
5.Ekonomik açıdan en avantajlı teklif sadece fiyat esasına göre belirlenecektir.
6. İhaleye sadece yerli istekliler katılabilecektir.
7. İhale dokümanının görülmesi:
7.1. İhale dokümanı, idarenin adresinde görülebilir.
7.2. İhaleye teklif verecek olanların ihale dokümanını EKAP üzerinden e-imza kullanarak 

indirmeleri zorunludur.
8. Teklifler, ihale tarih ve saatine kadar Dereli Orman İşletme Müdürlüğü Kuşluhan 

Mah.Orduluoğlu Sk.No:13 28950 Dereli/GİRESUN adresine elden teslim edilebileceği gibi, 
aynı adrese iadeli taahhütlü posta vasıtasıyla da gönderilebilir.

9. İstekliler tekliflerini, Birim fiyatlar üzerinden vereceklerdir. İhale sonucu üzerine ihale yapılan 
istekliyle, her bir iş kaleminin miktarı ile bu kalemler için teklif edilen birim fiyatların çarpımı 
sonucu bulunan toplam bedel üzerinden birim fiyat sözleşme imzalanacaktır.

Bu ihalede, kısmı teklif verilebilir.
10. İstekliler teklif ettikleri bedelin %3’ünden az olmamak üzere kendi belirleyecekleri tutarda 

geçici teminat vereceklerdir.
11. Verilen tekliflerin geçerlilik süresi, ihale tarihinden itibaren 60 (altmış) takvim günüdür.
12. Konsorsiyum olarak ihaleye teklif verilemez.
13. Bu ihalede elektronik eksiltme yapılmayacaktır.
14.Diğer hususlar:
İhale, Kanunun 38 inci maddesinde öngörülen açıklama istenmeksizin ekonomik açıdan en 

avantajlı teklif üzerinde bırakılacaktır.

ORMAN EMVAL DEPOLARINDA İSTİF
ORMAN İŞLETME MÜDÜRLÜĞÜ-DERELİ DİĞER ÖZEL

 BÜTÇELİ KURULUŞLAR ORMAN GENEL MÜDÜRLÜĞÜ
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Tığlı, doktor eksikliğini sordu
CHP milletvekili Necati Tığlı, Giresun’da 

sağlık alanında vatandaşın yaşadığı zor-
lukları soru önergeleri ile Meclis gündemi-
ne taşımaya devam ediyor.

Giresun’da böbrek hastalarının tedavi-
leri noktasında büyük zorluklarla karşı karşı-
ya olduğunu ifade eden Tığlı, Sağlık Baka-
nı Fahrettin Koca’nın yanıtlaması istemiyle 
bundan 15 ay önce verdiği soru önerge-
sine halen yanıt verilmediğini ifade etti.

Tığlı, böbrek hastalarının en çok ihtiyaç 
duyduğu branş olan nefroloji alanında gö-
rünürde kadrolu bir doktor olmasına rağ-
men, hastaların büyük mağduriyetler ya-
şadığını dile getirerek, imkanı olan böbrek 
hastalarının soluğu büyük illerde aldığına 
dikkat çekti.

Tığlı, Giresun’da tedavi bekleyen diyaliz 
hastalarının doktor yetersizliği sebebiyle 
çevre iller başta olmak üzere diğer kentlere 
yöneldiğini, bu durumun hastaların tedavi 
sürecini olumsuz etkilediğini, tedavilerinin 
geciktiğini, maddi ve manevi olarak sıkıntı 
yaşadıklarını hatırlatarak şöyle devam etti:

“Geçen süre zarfında sorun aynı şekilde 
devam ederken, bu branşta görevlendirilen 
uzmanların uzun süre istikrarlı biçimde görev 
yapma imkânı bulamadığı geçici görev-
lendirmeyle hizmet yürütmeye çalıştıkları gö-
rülmektedir. 

Bu alanda doktor yetersizliği ve istikrarsız-
lığı, düzenli bir sağlık hizmeti sunumunda en 
büyük engel olarak önümüzde durmakta, 
hastalarımızın geciken randevu sistemi ve 
düzenli takibinin yapılması gereken hastala-
rımızın yaşadığı güçlükler sebebiyle diğer il-
lerde çözüm aramaları olağan hale gelmiş-
tir.

Halbuki, hemodiyaliz ünitesine sahip has-
tanemizle ülkemizde örnek gösterilecek bir 
tedavi verildiği ifade edilen ilimizde böbrek 
hastalarının daha kaliteli hizmet alma nok-
tasında doktor ve personel eksikliğinin halen 
giderilememiş olması dikkat çekmektedir.”

CHP’li Tığlı’nın soru önergesinde hastala-
rın sıkıntılarına tercüman olan şu sorular yer 
aldı:

“Acaba 500 bine yakın nüfusu olan Gire-
sun ilinde görev yapan herhangi bir kadrolu 
nefroloji uzmanı var mıdır? Var ise sayısı kaç-
tır? Yeterli midir? Sağlık Bakanlığı’nın görev-
lendirme kurasıyla Giresun’a yeterli sayıda 

nefroloji uzmanı ataması neden yapılmamıştır? Gi-
resun’a geçici görevlendirme yöntemi yerine, ye-
terli sayıda nefroloji uzmanı atamasının yapılması 
hizmet bekleyen vatandaşlarımızın sağlıklarına ka-
vuşması için daha kalıcı ve başarılı bir yöntem 
değil midir?

Giresun Devlet Hastanesi’ndeki Hemodiyaliz 
Ünitesinde görev yapan kaç sertifikalı doktor bu-
lunmaktadır? Diyaliz teknikeri, teknisyeni ve sertifi-
kalı hemşire ve personel sayısı nedir?

Tıpkı yeni hizmete giren, ameliyathanesi ile po-
liklinikleriyle bölgenin en iyi hastanesi olduğu iddia 
edilen Espiye Devlet Hastanesi’nde doktor yeter-
sizliğinden yapılamayan ameliyatlar gibi tam do-
nanımlı örnek bir hemodiyaliz ünitesi olduğu iddia 
edilen İlhan Özdemir Eğitim Araştırma Hastane-
si’nde nefroloji uzmanı bekleyen diyaliz hastaları-
mız, böbrek rahatsızlığı yaşayan vatandaşlarımız 
tetkik ve tedavileri için neden başka kentlere git-
mek zorunda bırakılmaktadır?

Her fırsatta ve her ortamda sağlık alanında re-
formlar yaptığınızı söylemek yerine asli görevinizi 
yapıp Giresun ilimize neden bir nefroloji uzmanı 
atamıyorsunuz? Acaba hastanelere doktor atan-
maması bizim bilmediğimiz ama sizin bildiğiniz 
başka nedenlerden mi kaynaklıdır? Yoksa Giresun 
iline bir nefroloji uzmanı atanması için Cumhur-
başkanlığı Kararnamesi mi gerekiyor?

12 Kasım 2018 tarihinde 7/5597 sayılı soru 
önergeme cevap vermemiştiniz, Giresunlu yurt-
taşların yaşadığı bu sıkıntıların çözümü noktasında 
aynı gündem ile yenilediğim bu önergeye cevap 
verecek misiniz? Yoksa Giresun’da yaşanan sağlık 
sıkıntıları Bakanlığınız tarafından çözülmeye değer 
görülmüyor mu?”

 5 ayda 1,3 milyar dolarlık fındık ihracatı 
Türkiye'den 5 aylık dönemde yapılan fın-

dık ihracatından 1 milyar 277 milyon dolar 
gelir elde edildi.

Karadeniz Fındık Mamulleri ve İhracatçı-
ları Birliğinden yapılan yazılı açıklamaya 
göre, 2019-2020 ihracat sezonunun ilk 5 ayı 
olan 1 Eylül 2019-31 Ocak 2020 dönemin-
de, standart naturel iç fındığın kentali (100 ki-
logramı) ortalama 663 dolardan işlem 
gördü.

Söz konusu dönemde 196 bin 408 ton fındık 
ihracatı karşılığında 1 milyar 277 milyon 753 
bin dolar gelir elde edildi.

İhracatın 152 bin 911 tonu AB ülkelerine ger-
çekleştirildi. AB dışındaki Avrupa ülkelerine 11 
bin 788 ton, denizaşırı ülkelere 21 bin 496 ton 
ve diğer ülkelere ise 10 bin 213 ton fındık satıldı.

Türkiye, geçen sezonun aynı döneminde 
143 bin 477 ton fındık ihraç ederek 806 milyon 
959 bin dolar gelir elde etmişti.
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İmt�yaz Sah�b�
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Sorumlu Yazı İşler� 
Müdürü

Hakan AKBAŞ
Muhab�r

Pınar OKUMUŞ
Sayfa Ed�törü
C�han YAVUZ

İdar� D�zg� ve Basım Yer�
Derel�n�n Ses� Gazetes� Matbaası

Şeh�t Adnan Türker Cad. No:8 Derel� G�resun
Tel/Fax: 0 454 455 0 455 Gsm: 0541 211 87 00
Şube : Çınarlar Mah. Fevz� Paşa Cad. No:32

Önd�n Pasajı G�resun/Merkez 

Resm� İlan (Sütun cm) : 17,00 TL
Abone Şartları yıllık : 150 TL
Kongre İlanı              : 50 TL
Kayıp İlanları            : 20 TL

Verg� No TC :210 499 647 02
e-ma�l : akbas28@hotma�l.com

G�resun Merkez Halk Bankası Şubes�
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Süper Amatör ligde 16. hafta tamamlandı

Derelispor zirve takibine devam
üper Amatör ligde 16. hafta 

Smaçlarının heyecanı geçtiğimiz 
hafta sonu oynanan maçlarla ta-

mamlandı.
Lig lideri Eynesil Belediyespor kendi sa-

hasında oynadığı maçta ligde kalma 
mücadelesi yapan rakibi Sökensporu se-
zonun en farklı sonucuyla 10-0 mağlup 

etti.Lige dahil olarak oynanan diğer maç-
larda ise 1957 Espiyespor Giresun dep-
lasmanında Batlama Vadisisporu 4-2, Ti-
rebolu ilçe stadında oynanan maçta Ti-
reboluspor – Yağlıderesporu 5-1, Dereli 
ilçe stadında Derelispor – Yeniyolsporu 1-
0 yenerken, İhsaniyespor – Batlamaspor-
la 2-2 berabere kaldı.

Çiğse Demir Türkiye
 şampiyonu oldu

Boks Federasyonu baş-
kanlığının 2019-2020 sezonu 
faaliyet proğramında yer 
alan Üst Minik Bayanlar Türkiye 
şampiyonası Çankırı da yapıl-
dı.

Çankırı da düzenlenen 
şampiyonada ilimiz adına 
ringe çıkan bayan sporcu-
muz Çiğse Demir başarılı mü-
sabakalar sonrası antrenör 
Şenol Akar gözetiminde Türki-
ye şampiyonu olmayı başar-
dı.Türkiye şampiyonu olan 
bayan sporcumuz Çiğse 
Demir final maçında Trabzon-
lu rakibini mağlup ederek ili-
miz adına önemli başarı elde 
etti.

Mart ayında heyecan yaşayacaklar

Derelispor çıkışa devam ediyor

Amatör 2. küme A ve B gruplarında 
sezon heyecanı 1 Mart Pazar günü başla-
yacak.

Yeni sezonda Amatör 2. küme A gru-
bunda Bulancak Bahçelievler, Samugü-
neyspor, Gürköyspor, Çavuşoğlu Ülpers-
por, Güce Belediyespor, Altunsuspor, Tey-
yaredüzü, B grubunda ise şuana kadar 
1977 Ballıcaspor, 1977 Çınarlarspor, Darı-
köyspor, Sokakbaşıspor, Çandırspor ile 
Akınspor kesinleşmiş takımlar olurken bazı 
takımlar ise gruplara eklenebilir.

Süper Amatör ligde yer alan Derelispor, 
ligin ikinci yarısındaki çıkışına hızla devam ede-
rek ligde ikinci sırada yer alıyor.

Bir hafta önce deplasmanda Keşap Bele-
diyesporu mağlup eden Derelispor, önceki 
günde kendi sahasında ve taraftarları önünde 
oynadığı maçta Yeniyolsporu tek golle yene-
rek şimdiden play-off hesapları yapmaya baş-
ladı.

Yeniyolspor maçınıda kazanan Sarı Kırmızılı 
ekip bu hafta sonuda yine kendi sahasında Bu-
lancak İhsaniye Gençlik ile karşılaşacak.

İhsaniye Gençlik maçı hazırlıkları başladı
Süper Amatör l�gde �k�nc� sırada yer alan Derel�spor, l�g�n 17. hafta maçını hafta sonu kend� sahasında 

oynayacak.

Geçt�ğ�m�z hafta sonu kend� sahasında Yen�yolsporu mağlup eden Sarı Kırmızılı ek�pte İhsan�ye maçı-

nın hazırlıklarına tekn�k sorumlu Met�n Aydın gözet�m�nde gal�b�yet hedef�yle başlandı.



Tel: 0 (454) 225 64 60 (2 Hat)

www.derelininsesi.com www.derelininsesi.com www.derelininsesi.com

 Eren: "43 yıldır beklediğimiz bir Süper Lig var” 
TFF 1. Lig ekiplerinden Giresunspor'da 

kulüp başkanı Sacit Ali Eren, "43 yıldır bek-
lediğimiz bir Süper Lig var, takımımız iyi bir 
ivme yakaladı, stat seneye açılıyor, artık 
herkesin bu işi bir ucundan tutması gere-
kiyor." dedi.

Eren, Giresunspor Tesisleri'nde düzen-
lediği basın toplantısında, sezon başı 
inandıkları, güvendikleri oyuncularla iyi 
bir kadro kurduklarını söyledi.

Kurdukları takıma güvendiklerini her 
zaman dile getirdiklerini vurgulayan Eren, 
"Sonuçta bugüne bakacak olursak takı-
mımız iyi bir yolda ilerliyor. Daha 14 maçı-
mız var, şu an bir şeyler konuşmak için 
erken. Her maçı kazanıp en azından 
play-off içerisinde olmak için çabalaya-
cağız." diye konuştu.

Eren, Giresunspor'a her kesimden des-
tek olunması gerektiğini belirterek, "43 yıl-
dır beklediğimiz bir Süper Lig var, takımı-
mız iyi bir ivme yakaladı, stat seneye açı-
lıyor, artık herkesin bu işi bir ucundan tut-
ması gerekiyor. Destek olunursa o kadar 
ileri gideceğimizi düşünüyoruz." ifadeleri-
ni kullandı.

Ligin ikinci yarısını değerlendiren Eren, 
şunları kaydetti:

"Çok ciddi transfer yapan takımlar 
oldu, bizim bir sezonda harcadığımız pa-
rayı devre arasında harcayan takımlar 
oldu. Zor bir ligdeyiz, güçlü takımlar var. 
İlk 6 ateş çemberi gibi, istikrarlı, huzurlu ve 
mutlu olan yoluna devam eder. Biz de is-
tikrarlı, huzurlu, mutlu olmak için her şeyi 
yapacağız. İnşallah iyi bir yere gelece-
ğiz."

Sacit Ali Eren, kendilerinin devre ara-
sında iyi bir transfer politikası izlediğini dile 
getirerek, "Sezon başında doğru bir 
kadro kurmuşuz ki sezon ortası transferleri-
ne baktığınızda maliyetleri ortada. İki fut-
bolcunun maliyeti var. Önceki sezonlara 
baktığınızda devre arasında birçok oyun-

cu alındığını görüyoruz. Biz doğru bir 
transfer politikası izlediğimizi düşünüyo-
ruz. Hoca da bu kadroya inanıyor." de-
ğerlendirmesinde bulundu.

Ligin ikinci yarısında yakaladıkları çıkışı 
hafta sonu sahalarında oynayacakları 
İstanbulspor maçında da devam ettir-
mek istediklerini aktaran Eren, rakiplerinin 
de yeni teknik direktörleriyle çıkış yakala-
yan bir ekip olduğunu kaydetti.

Eren, kulübe katkı sağlanması ama-
cıyla İstanbul'da gece etkinliği düzenle-
yeceklerini belirterek, sözlerini şöyle ta-
mamladı:

“Yapacağımız geceye de herkesin 
destek olmasını bekliyoruz. Üç bin bilet 
bastırdık, fiyatı 2 bin lira. Altı milyon lira 
gelir bekliyoruz. Herkesin bu işe sahip çık-
masını istiyoruz. İlçe belediye başkanla-
rından da maçlar için otobüs kaldırma 
konusunda duyarlı olmalarını istiyoruz. Bu 
konuda taraftarlardan talep geliyor. Bilet 
konusunda indirim yaptık. Yeter ki taraftar 
gelecek olduğunu göstersin, 5 liraya da 
düşürürüz. Stat dolsun, biz cebimizden 
de bilet parasını öderiz."
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edecek Giresunspor'un teknik direktörü Hakan Kutlu, 
karşılaşmayı kazanarak öncelikli hedefleri olan ilk 6'ya 
girmeyi gerçekleştirmek istediklerini belirtti.

Kutlu, Giresunspor Tesisleri'ndeki antrenmandan 
önce yaptığı açıklamada, ligin ikinci yarısında çok 
zorlu takımlar karşısında çok değerli 7 puan aldıklarını 
söyledi.

Bunu devam ettirmeleri gerektiğini belirten Kutlu, 
"Öncelikli hedefimiz ilk 6'ya girmekti. İlk 6'ya girip daha 
sonraki hedefimizi ilk 2 olarak belirleyecektik ki bunu ne 
kadar kısa sürede başarırsak ilk 2 hedefini de yakalama 
şansımızın o denli çok olacağını biliyoruz." diye konuş-
tu.

Kutlu, önlerinde önemli bir İstanbulspor maçı oldu-
ğuna işaret ederek, şunları kaydetti:

"Yine Hatayspor maçında olduğu gibi iyi hazırlanıp 
bu maçı geçmemiz lazım. Kendi taraftarımız önünde 
oynayacağımız bir maç, taraftarımız önünde de iyi so-
nuçlar alıyoruz. İnşallah İstanbulspor maçından da iyi 
sonuç aldığımız zaman ilk hedefimiz olan ilk 6'nın içeri-
sine yerleşeceğimizi düşünüyorum. Bu maçtan galibi-
yetle ayrılmak istiyoruz."

Milinkoviç takımla 
idmana başladı

Giresunspor ’un kadrosuna 
devre arasında takıma kazandırı-
lan ancak Antalya kampının son 
günlerinde sakatlanan Marko Mi-
linkovic takımla çalışmalara baş-
ladı.

Landel ve Del Valle’nin yoklu-
ğunda kanatlarda etkili olacak 
bir isim olan ancak tam hazır ol-
mayan Milinkovic’in sağlık duru-
mu ile ilgili teknik direktör Hakan 
Kutlu bilgiler verdi.

Kutlu, "Antalya’da kampında 
Milinkoviç’in bir sakatlığı oluşmuş-
tu. O günden bu yana kendi ça-
lışmıştı ancak takım idmanına 
artık başladı. Bu haftaki perfor-
mansına bakıp onu öyle değer-
lendireceğiz. O da bizim için çok 
değerli oyuncu. Bu hafta oyna-
yamayacak olan Landel ve Del 
Valle de öyle ama yerlerine oy-
nayacak oyuncularımızda onla-
rın eksikliğini hissettirmeyecekler-
dir."


